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Beste wijkbewoners,

Hierbij de nieuwe wijkkrant van 2024  
We proberen om ieder jaar een wijkkrant 
uit te brengen zodat jullie weten waar we 
mee bezig zijn geweest en wat wij gaan 
doen. 

Wat hebben wij gedaan in 2024 tot nu:
• Bordjes wijkcommissie opgehangen
• Paasactiviteit in Vos en Bos 

georganiseerd 
• NL-doet: we hebben vijf nestkastjes 

opgehangen in de wijk en nieuw zand 
op het zandstrandje gestrooid (zie 
verder in deze wijkkrant)

Wij communiceren via onze nieuwsbrief, 
website, Facebook en de jaarlijkse 
wijkkrant.

V O O R W O O R D

Stichting Wijkcommissie De Vossenstreek 
is een bewonerscommissie die zich in de 
breedste zin van het woord bezighoudt 
met het woon- en leefklimaat in de wijk 
Vosholen in Hoogezand - Sappemeer.  
De organisatie bestaat momenteel uit  
7 bestuursleden.

De initiële aandachtspunten van de 
wijkcommissie betreffen:
Veiligheid
- Verkeer (snelheid, planologie etc.) 
- Veiligheid (verlichting, begroeiing etc.)

Milieu
- Milieu en het beheer en onderhoud van 

de wijk
- Leefmilieu en voorzieningen (bijv. 

speelplaats, wijkcentrum etc.)

Communicatie
- Belangenbehartiging van bewoners bij 

de gemeente
- Informatievoorziening naar bewoners 

(wijkkrant, website http://www.
vossenstreek.nl, Facebook Vosholen, 
nieuwsbrief)

- Meedenken in plannen van de gemeente

W I E  Z I J N  W I J  E N   W A T  D O E N  W I J  ?

WEBSITE  www.vossenstreek.nl met o.a. foto’s, notulen van de vergaderingen en 
andere belangrijke zaken. Je kunt hier gratis een advertentie plaatsen 
als je een zaak in de wijk hebt.      

 
FACEBOOK ‘Vosholen’ en ‘Wijkcommissie Vossenstreek’

E-MAILADRES info@vossenstreek.nl voor al je vragen of opmerkingen

Activiteiten
- Activiteiten die de levendigheid van de wijk 

moeten bevorderen

Gebiedsindeling
De gehele wijk Vosholen en 
Kleinemeersterstraat vanaf Vosholen tot 
spoorwegovergang

Toekomst
Wij willen dat de wijk  Vosholen een goed 
woon- en leefklimaat heeft en ook blijft houden. 
Om dat te bereiken is het belangrijk om te 
weten wat er in de wijk speelt en moeten 
we actief blijven met het organiseren van 
activiteiten. Dat kan echter alleen zolang er 
bewoners zijn die actief betrokken willen zijn bij 
onze wijk. Mocht je in de wijk iets opmerken of 
mocht je graag als vrijwilliger betrokken willen 
zijn bij activiteiten dan nodigen wij je graag uit 
om contact met ons op te nemen.

Contact
E-mailadres: info@vossenstreek.nl. 
Of via één van de bestuursleden van de 
wijkcommissie:

Ciske van Egeraat Voorzitter
Bianca Sanders Secretaris
John de Bruijne penningmeester/ website
Christian Plat lid
Frank Oosterhuis lid
Edwin Heikens lid
Dennis Heikens lid

V R I J -
W I L L I G E R S 
G E V R A A G D

Wil je je aanmelden als vrijwilliger,
dan kan je een mail sturen naar 

info@vossenstreek.nl
Ook als je graag mee wilt denken 

over onze wijk, kan je je via dit 
mailadres aanmelden voor onze 

wijkcommissie.

De wijkcommissie is o.a. actief met 
de volgende zaken:
Ongeveer vier keer per jaar is er een 
vergadering van de wijkcommissie. Tijdens 
deze vergadering wordt de voortgang van de 
acties besproken en is er ruimte om nieuwe 
acties en/of aandachtspunten aan te dragen. 
De gebiedsbeheerder, de gebiedsregisseur 
en de directeuren van beide scholen (Theo 
Thijssenschool en Sint Antonius) worden ook 
uitgenodigd voor deze vergaderingen en zijn er 
meestal bij aanwezig. 

Nieuwsbrief
De wijkcommissie brengt al jaren één keer 
per jaar de wijkkrant uit. Dit is een mooie 
manier om de u op de hoogte te stellen van 
wat er in de wijk speelt. Om u ook over actuele 
gebeurtenissen te informeren, hebben we 
afgelopen jaar ook de digitale nieuwsbrief 
geïntroduceerd. Deze nieuwsbrief verschijnt 
een paar keer per jaar en zal de inwoners 
voorzien van informatie over ontwikkelingen in 
onze wijk. Wil je deze nieuwsbrief ontvangen? 
Stuur dan een mail naar info@vossenstreek 
onder vermelding van “nieuwsbrief”.  
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CISKE 
VAN EGERAAT

Ik ben Ciske van Egeraat en woon vanaf 
december 2002 aan de Wildervanck in de 
Vosholen.
De Wildervanck was de eerste straat in de 
wijk. Vanaf april 2003 is er een wijkcommissie 
opgesteld. De gemeente vroeg aan mij of ik 
hierin plaats wilde nemen. Ik ben dus al ruim 
20 jaar lid. Eerst als voorzitter, later als lid en 
later weer als voorzitter en secretaris. Mijn 
taak als secretaris heb ik gelukkig kunnen 
overdragen aan Bianca Sanders.
Wij hebben altijd met veel plezier in de wijk 
gewoond, en ik zet me graag in om de wijk te 
verbeteren, en om de dingen die nodig zijn 
voor de wijk te regelen, in samenwerking met 
de gemeente.

JOHN 
DE BRUIJNE

Ik ben John de Bruijne, tot mijn pensionering 
in 2016 receptionist bij een van de grootste 
beveiligings- en archiefbedrijven van 
Nederland.
Ik ben na Ciske het langst lid van de 
wijkcommissie (sinds 2009) en heb in 2017, 
na verhuizing van onze penningmeester, haar 
taak op me genomen. Ook ben ik als redacteur 
verantwoordelijk voor de website.
Ik ben in 2007 in de wijk aan de Wildervanck 
komen wonen en heb nooit spijt gehad van 
deze verhuizing.

BIANCA 
SANDERS

In 2021 ben ik aan de Notarisappel komen 
wonen samen met mijn man en twee 
zoons. In 2023 ben ik lid geworden van de 
wijkcommissie. Als secretaris zorg ik voor de 
notulen van onze vergaderingen, het bijhouden 
van de in- en uitgaande mail en natuurlijk de 
nieuwsbrief. De wijkcommissie is een mooie 
manier om mensen te leren kennen en mee te 
kunnen praten over wat er in de wijk speelt.

E V E N  V O O R S T E L L E N 

CHRISTIAN 
PLAT

Mijn naam is Christian Plat en ik woon samen 
met mijn gezin aan De Tuinderij. Sinds 2016 
jaar ben ik lid van de wijkcommissie De 
Vossenstreek. Destijds ben ik lid geworden 
omdat ik graag een bijdrage wil brengen 
aan de omgeving waarin we wonen en mee 
wil denken over dingen die in onze wijk 
spelen. Het is mooi om te zien hoe onze wijk 
groeit en zich steeds verder ontwikkelt. Als 
wijkcommissie kunnen we wat voor onze 
wijk betekenen, maar daarbij hebben we 
ook de ogen, oren en handen van jullie als 
wijkbewoners nodig. Alleen samen houden we 
onze wijk mooi, veilig en fijn om te wonen.

DENNIS 
HEIKENS

Mijn naam is Dennis Heikens. Ik ben 4,5 jaar 
geleden voor de liefde vanuit Wagenborgen 
in de Vosholen komen te wonen. In 
Wagenborgen was ik actief bij meerdere 
activiteiten in het dorp. Dit wilde ik graag 
hier verder oppakken, vandaar dat ik mij heb 
aangemeld voor de Wijkcommissie. Ik vind het 
leuk om met de Wijkcommissie ons in te zetten 
voor onze prachtige wijk. 
. 

EDWIN 
HEIKENS

Sinds 2008 woonachtig in de Vosholen aan de 
Peppeling. Getrouwd en vader van drie zoons.
Ik ben bij de wijkcommissie Vossenstreek 
gekomen om mijn steentje bij te dragen en de 
Vosholen aantrekkelijk te maken en houden 
voor de bewoners. 
Mijn wens is dat we gezamenlijk met meerdere 
bewoners een veilige en leefbare wijk kunnen 
houden waar iedereen zijn steentje kan en 
mag bijdragen. Dit is alleen mogelijk als de 
bewoners en vrijwilligers elkaar helpen en 
ondersteunen.

FRANK 
OOSTERHUIS

Ik ben Frank Oosterhuis en sinds december 
2017 woonachtig aan de Boomgaard. In 2020 
ben ik lid geworden van de wijkcommissie 
om mee te denken over de zaken die spelen 
in onze mooie wijk. Ik vind het belangrijk 
om een steentje bij te dragen aan de wijk 
waarin ik woon en de wijkcommissie geeft 
mij hier de kans toe. Samen, de commissie 
en wijkbewoners, houden we de wijk schoon, 
veilig en een fijne plek om te wonen.

N I E U W E 
B E W O N E R S

Als je nieuwe buren krijgt, 
wil je dit dan aan ons melden, 

zodat wij er een wijkkrant in de bus
kunnen doen als welkom, en zo 

kunnen laten zien dat wij bestaan.
Alvast bedankt!
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G E B I E D S R E G I S S E U R
Liesbeth Zwart is één van de 
gebiedsregisseurs van de gemeente Midden-
Groningen en is het eerste aanspreekpunt voor 
de leefbaarheid in de wijken in Hoogezand.  
(Woldwijck, Gorecht, Spoorstraat Kieldiep, 
Martenshoek, Centrum, De Dreven, Vosholen, 
Noorder-/Wester-/Ooster-/Zuiderpark).
“Ik onderhoud contacten met (vrijwilligers) 
organisaties en bewonerscommissies en 
ik werk aan projecten in de wijken met 
collega’s, woningcorporaties, opbouw- en 
jongerenwerkers, politie of scholen, ook indien 
nodig om knelpunten op te lossen. Daarnaast 
werk ik intensief samen met Steffen Rendering, 
de gebiedsbeheerder. Door rekening te 
houden met de wensen en initiatieven van 
bewoners en door samenwerking kunnen ook 
wij de leefomgeving in de wijk verbeteren. Wij 
onderhouden een uitgebreid netwerk en sluiten 
graag aan bij wat er leeft in de wijk Vosholen. 
Ik ben te bereiken via liesbeth.zwart@midden-
groningen.nl”.

W I J K A G E N T E N

Dag, wij zijn Gijsbert Boetje (links) en 
Harko Terpstra (rechts). Beide wijkagent in 
onder andere jullie wijk. Wij werken vanuit 
het bureau Hoogezand aan de Beukenlaan 
1. Wij zijn wijkagent van het gebied wat 
gelegen is ten oosten van de Kerkstraat en 

de Kielsterachterweg en loopt door tot de 
voormalige gemeente Menterwolde. Wij zijn te 
bereiken via het landelijke nummer 0900-8844. 
Tevens staan wij op Politie.nl en via die site zou 
je een bericht aan ons kunnen sturen indien 
contact gewenst is. 

G E B I E D S B E H E E R D E R
Mijn naam is Steffen Rendering, woonachtig 
in Winschoten. Sinds 1 november 2021 ben ik 
in dienst van de gemeente Midden-Groningen. 
Ik ben mijn carrière hier begonnen als 
boomverzorger en ben sinds 1 december 
2023 aangesteld als gebiedsbeheerder, ter 
vervanging van Bunny Ringelink.
In mijn rol als gebiedsbeheerder ben ik het 
eerste aanspreekpunt voor de wijkcommissies 
en de bewoners van o.a. Hoogezand, Kiel-
Windeweer en Sappemeer.
Samen met de voorman en het wijkteam 
zorgen we voor een schone en veilige 
leefomgeving voor de bewoners.
Daarnaast hou ik me bezig met 
participatiemogelijkheden en initiatieven uit de 
buurt. 
Naast mijn baan binnen de gemeente 
Midden-Groningen ben ik ook in dienst 
van de Veiligheidsregio Groningen als 
brandweervrijwilliger voor de post Winschoten. 
Dit doe ik inmiddels al 12 jaar met veel plezier 
en toewijding.

Facebook: Politie Basisteam Ommelanden Midden
Instagram: Politie_middengroningen

Meldingen over de openbare ruimte via de Fixi-app of via:
https://www.midden-groningen.nl/melding-schadevuil-groen-uw-buurt
Steffen Rendering: steffen.rendering@midden-groningen.nl

B U I T E N S P E E L D A G  2 0 2 4
Op woensdag 12 juni gaan we weer een 
buitenspeeldag organiseren, samen 
met bewonersorganisatie Boswijk en 
Bewonersplatform Sappemeer Noord en 
Oost.

Het vindt plaats op de oude locatie van de 
Theo Thijssenschool aan de Ankersmid in 
Boswijk. Tijdstip: 14.30 uur-16.30 uur.
Het zal niet zo groots opgezet worden als 

andere jaren, omdat het aantal vrijwilligers 
steeds terug loopt. Toch zal er nog genoeg te 
doen zijn die middag. 
Ook via de nieuwsbrief van de scholen wordt 
het evenement verspreid.

Als je je aan wilt melden  
als vrijwilliger voor deze  
middag, doe dat dan via:  
info@vossenstreek.nl
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B O R D J E S  V O S S E N S T R E E K

Sinds het bestaan van onze wijk 
(inmiddels meer dan 20 jaar oud) hebben 
wij als wijk een eigen wijkcommissie. 
Met het verder uitbreiden van de wijk 
en wisseling van woningen, is het voor 
nieuwe bewoners niet altijd duidelijk 
dat er een wijkcommissie is. Om onze 
zichtbaarheid te vergroten hebben we, 
naast het jaarlijks uitbrengen van deze 
wijkkrant, sinds vorig jaar ook bordjes 
geplaatst bij de ingangen van onze wijk. 
Hiermee hopen we dat meer bewoners 
ons weten te vinden.  

Als wijkcommissie worden we door de 
gemeente regelmatig benaderd om mee 
te denken over beleidszaken. Dit varieert 
van afvalbeleid, speelvoorzieningen, 
armoedebestrijding tot een visie op de 
omgeving. 20 maart jongstleden hield 
de gemeente Midden-Groningen een 
informatieavond over de toekomstige 
verkeersvisie voor de kernen Hoogezand 
en Sappemeer. De gemeente is bezig 
om een visie te ontwikkelen voor een 
toekomstbestendig mobiliteitsplan voor de 
langere termijn (20 tot 30 jaar) en gebruikt 
hiervoor de informatie vanuit de vele wijken 
en kernen binnen onze gemeente. Onder de 

aandacht kwam de huidige verkeersstructuur 
met de diverse problemen (onder andere 
de Kerkstraat, afrit A7, vrachtverkeer Eska, 
treinvervoer en de fietsroutes). Vanuit onze 
wijk hebben we de knelpunten rondom het 
schoolverkeer aangekaart. Ook weten we nu 
dat er een fietspad komt aan de oostzijde van 
de Croonhoven met vier oversteekplaatsen 
voor fietsers. Dan wordt tevens ook de bocht 
vanaf de Croonhoven naar de Buitenlust 
groter gemaakt zodat grotere voertuigen hier 
makkelijker langs kunnen. 
De gemeente werkt dit plan de komende tijd 
uit en hoopt aan het einde van dit jaar het 
mobiliteitsplan af te hebben.

M O B I L I T E I T S B I J E E N K O M S T
G E M E E N T E  M I D D E N - G R O N I N G E N

I N F O R M A T I E
B I J E E N K O M S T 

E N E R G I E
T R A N S I T I E

De gemeente Midden-Groningen heeft ons 
vorig jaar benaderd over de energietransitie. 
Deze energietransitie komt voort uit de 
steeds hoger wordende energiekosten en 
het landelijk beleid voor toepassen van 
warmtepompen vanaf 2026. De gemeenteraad 
heeft destijds besloten dat ze haar bewoners 
via de wijkcommissies wil ondersteunen 
bij deze verandering. Voor bewoners in de 
wijk Vosholen hebben we daarom dinsdag 5 
maart jongstleden een informatiebijeenkomst 
georganiseerd in zalencentrum De 
Tibbe. Alle inwoners hebben de flyer voor 
deze avond enige tijd geleden ontvangen. 
Uiteindelijk waren er ongeveer twintig 
geïnteresseerden in de zaal aanwezig. 

Op deze informatieavond werd door 
een deskundige van de gemeente meer 
duidelijkheid gegeven over de volgende 
onderwerpen:
-  De mogelijkheden die er zijn om de woning 

beter te isoleren.
-  De mogelijkheden voor toepassing van de 

(hybride) warmtepomp.
-  Het gebruik van de Thuisscan om inzicht te 

krijgen in de energieverbruik.
Ook werd ingegaan op de mogelijkheden van 
ondersteuning door gemeente bij de keuze 
voor het verduurzamen van de 
warmtevoorziening.

De gehele presentatie van deze avond is te 
vinden op de website van de wijkcommissie 
(www.vossenstreek.nl).

I N F O R M AT I E AVO N D  E N E R G I E T R A N SI T I E 

B E S T E  W I J KG E N OT E N

Afgelopen september hebben we via de nieuws-

brief gecommuniceerd over de energietransitie 

en de voorlichtingsavond die we hiervoor sa-

men met de gemeente organiseren. Helaas is 

deze door gebrek aan respons uiteindelijk niet 

doorgegaan. Graag doen we een nieuwe poging 

middels deze fl yer. 

I N F O R M AT I E AVO N D

Voor bewoners in de wijk Vosholen organiseren we 

in samenwerking met de Gemeente Midden-Gronin-

gen een informatiebijeenkomst in zalencentrum De 

Tibbe, Kees de Haanstraat 73 in Sappemeer. Dit zal 

zijn op dinsdag 5 maart van 19.30 tot uiterlijk 

21.30 uur (inloop vanaf 19.00). 

 
Op deze informatieavond wordt door een deskun-

dige van de gemeente meer duidelijkheid gegeven 

over de volgende onderwerpen: 

 
•  De mogelijkheden die er zijn om uw woning beter 

te isoleren. Als u hier alvast meer van wilt weten 

kunt u  terecht bij het Energieloket. Kijk hiervoor 

op https://regionaalenergieloket.nl/midden-

 groningen. U kunt overigens ook bellen met het 

Energieloket, op kantooruren van 9.00 – 17.00 uur 

op 088-5254110. 

•  De mogelijkheden voor toepassing van de 

(hybride) warmtepomp. We gaan hier met name 

op in vanwege het feit dat vanaf 2026 de hybride 

warmte pomp de nieuwe norm is. 

•  De mogelijkheden om in uw woning een (hybride) 

warmtepomp toe te passen. Hiervoor kunt u 

gebruik maken van de zogenaamde “Thuisscan” 

(zie ook hieronder). 

•  Ook zal worden ingegaan op de mogelijkheden 

van ondersteuning door gemeente bij de keuze 

voor het verduurzamen van de warmtevoorziening. 

 
Uiteraard is er op de avond naast bovengenoemde 

punten alle ruimte om vragen te stellen.  

A A N L E I D I N G  VO O R  D E 

I N F O R M AT I E AVO N D 

1. Beperking energiekosten 

U heeft waarschijnlijk, net als veel andere inwoners 

van Hoogezand, te maken met hoge energiekosten. 

Om onze wijk beter te wapenen tegen deze hoge 

energiekosten willen we als wijkvereniging aandacht 

besteden aan mogelijkheden om het aardgas-

verbruik te verlagen. Bijvoorbeeld door betere isola-

tie en/of een duurzamere manier van verwarmen. 

2. Rijksbeleid toepassing warmtepompen 

vanaf 2026 

De rijksoverheid heeft bepaald dat vanaf 2026 bij 

vervanging van de cv -ketel er moet worden over-

gestapt naar een duurzamer alternatief. In veel ge-

vallen is dit een hybride warmtepomp. Een hybride 

warmtepomp is een combinatie van een elektrische 

warmtepomp en een cv-ketel. Als woningeigenaar is 

het belangrijk om nu al te onderzoeken of uw woning 

UITNODIGING
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In het kader van NLdoet hebben we op 
16 maart onder andere 5 nestkastjes 
opgehangen in de wijk. We hebben ze 
gekregen van de gemeente Midden-
Groningen. We hopen dat ze bewoond gaan 
worden. Hieronder meer informatie over het 
nestkastenproject in de gemeente Midden-
Groningen.

Binnen de gemeente Midden-Groningen 
hebben we een nestkastenproject.
We werken al zeventien jaar (ooit gestart in 
de gemeente Slochteren) met vrijwilligers die 

Wij zijn begonnen met 5 nestkastjes:
2x pimpelmeeskast
2x koolmeeskast
1x boomkruiper

Dit kan uitgebreid worden.

Wij hebben 2 vrijwilligers gevonden die 
de kastjes hebben opgehangen en ze 
straks ook gaan leeghalen. Super!

Wilt u hier ook aan meewerken,  
geef je dan op via: info@vossenstreek.nl
Alvast bedankt!

N L D O E T  2 0 2 4

de nestkasten beheren en monitoren en deze 
gegevens naar mij terugkoppelen.
Nu hangen er verspreid in de gemeente 
Midden-Groningen 505 nestkasten op 27 
verschillende locaties. Deze worden nu 
beheert door meer dan 60 vrijwilligers.  De 
verzorging en monitoring van de nestkasten 
past ook prima in het gemeentelijk groenbeleid 
waarbij we streven naar meer natuur binnen de 
gemeente en de inwoners meer te betrekken  
bij hun leefomgeving.
Er zijn wel bepaalde voorwaarden om mee te 
doen aan het nestkastenproject; De gemeente 

Lees verder over NL Doet >

Midden-Groningen levert de nestkasten 
(koolmees, pimpelmees, boomkruiper/
boomklevers en uilenkasten) de vrijwilligers 
hangen deze kasten op. De locaties en 
onderlinge afstand van de nestkasten 
wordt in overleg bepaald. De nestkasten 
moeten aan de gemeentelijke bomen 
worden opgehangen. Het is verstandig 
met niet teveel nestkasten te beginnen. 
De gemeente verwacht jaarlijks een 
terugkoppeling over de bezetting van de 
nestkasten. Dit gebeurt meestal na de 
schoonmaakronde van de nestkasten in 
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F O T O ’ S  U I T  D E  W I J K

Ook dit jaar was er op zaterdag 30 maart 
een gezellige paasactie in Vos en Bos. De 
paasactie was gezamenlijk georganiseerd 
met de wijkvereniging Boswijk. Tussen 
14u en 16u hebben ongeveer 350 kinderen 
gezocht naar de verstopte eieren om na 
het vinden van de verschillende eieren een 
lekkere paashaas als beloning op te kunnen 
halen. Naast het zoeken naar eieren waren 
er nog leuke oudhollandse spelletjes en een 
vuurkorf in Vos en Bos waar de kinderen 
lekkere marshmallows konden roosteren. 
Dat was smullen!!
Al met al weer een geslaagde middag 
en zoals wij hebben begrepen kijken de 
kinderen alweer uit naar volgend jaar!

P A A S A C T I E 
2 0 2 4

Foto’s zijn te zien op de website

november. Van alle ingestuurde resultaten 
wordt een PowerPointpresentatie gemaakt. 
In december of januari worden de vrijwilligers 
(of een aantal van hen) uitgenodigd voor de 
vrijwilligersavond waar de presentatie vertoond 
wordt en een gastspreker iets over de natuur 
binnen de gemeente Midden-Groningen 
vertelt.

Naast het plaatsen van een aantal 
nestkastjes in onze wijk, hebben we ook 
dit jaar met NLdoet weer werk gemaakt om 
speelvoorzieningen weer op te frissen. Al 
een aantal jaren achter elkaar zorgen we er 
voor dat er nieuw zand wordt geleverd bij 
enkele speelplaatsen en woelen we het zand 
om. Hiermee zijn de speelplaatsen dan weer 
klaar voor de zomer. Sinds dit jaar doet de 
gemeente ook aan onderhoud van het zand, 
daar zijn we hartstikke blij mee. Voor NLdoet 
hebben we daarom gekozen om alleen het 
zand op het strandje aan de Veiling aan te 
vullen en weer aan te harken. Helaas hebben 
we op de oproepen op social media en de flyer 
maar heel weinig respons gehad. Uiteindelijk 
waren er naast de leden van de wijkcommissie 
vier vrijwilligers die mee hebben geholpen met 
scheppen en harken. Het eindresultaat was 
desondanks weer goed en het strandje is weer 
klaar voor de zomer. Hopelijk kan er weer veel 
gebruik van gemaakt worden.



M E L D  H E T  V I A  F I X I

Wanneer je een melding voor de 
gemeente hebt m.b.t. de openbare 
ruimte, dan kan je dat als inwoner het 
beste melden via de gratis Fixi App. 
Deze app is te downloaden in de Apple 
App Store en de Android Play Store.
Via de Fixi App en op fixi.nl is het 
makkelijk om een foto mee te sturen 
bij een melding. Je ziet ook gelijk of 
iemand anders dezelfde melding al heeft 
doorgegeven. Ook overlast en sociaal 
onveilige situaties zijn te melden via 
deze app. Melders krijgen snel een 
terugkoppeling van de betreffende 
afdeling van de gemeente, zodat ze 
weten wat ermee is gedaan. Dus is er 
een boom omgevallen, een lantaarnpaal 
stuk, afval op straat, de straat onder 
gelopen, achterstallig groenonderhoud 
of is er iets anders aan de hand in de 
buurt? Meld het met Fixi. 
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Midden-Groningen doet mee.  
Meld u aan voor de gratis tegeltaxi!

Midden-Groningen doet mee aan het NK 
Tegelwippen. Wanneer tegels worden 
vervangen door gras, bloemperken, bomen 
en geveltuinen, wordt onze wijk meer 
klimaatbestendig, behaaglijker voor insecten 
en dieren, koeler op warme dagen én veel 
mooier! We willen van grauw naar groen! Het 
doel is om zoveel mogelijk tegels en klinkers 
te vervangen door groen. Daarom haalt de 
tegeltaxi van de gemeente gratis tegels of 
klinkers bij u op (maximaal 10m²). Op de 
website van de gemeente  

www.midden-groningen.
nl/nk-tegelwippen-2024 
kunt u zich aanmelden voor de 
tegeltaxi en vindt u meer informatie over  
de planning en de spelregels.

Meld alle tegels/klinkers die u vervangt door 
groen ook op www.nk-tegelwippen.nl. Daar 
ziet u hoe de gemeente Midden-Groningen het 
doet ten opzichte van andere gemeenten in 
Nederland. Tegels die door de tegeltaxi worden 
opgehaald meldt de gemeente aan.

N K  T E G E LW I P P E N

Zoals jullie waarschijnlijk gezien hebben is er 
de afgelopen tijd druk gebouwd in onze wijk.
Eind november zijn de huizen op ‘het eiland’ 
opgeleverd en er wordt druk gewerkt door de 
bewoners om alles in te richten en de tuinen 
aan te leggen.
Vlak voor Pasen zijn ook de eerste huizen aan 
de Croonhoven fase 1 opgeleverd. De andere 
huizen zijn inmiddels ook opgeleverd! We 
wensen jullie allemaal veel woonplezier!

Eind april is er gestart met Croonhoven fase 2. 
Er worden verschillende type huizen gebouwd, 
o.a. ook levensloopbestendig.

Er zijn nog een aantal huizen te koop.
Mocht je belangstelling hebben, kijk dan op 
Funda.nl Croonhoven fase 2.

Aan de Mantelappel worden momenteel ook  
4 huizen gebouwd.

H U I Z E N B O U W  V O S H O L E N
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Samen  verantwoordelijk voor  het riool

De speelplaats aan de Polder is uitgebreid. 
Op initiatief van een bewoner hebben we 
samen een plan gemaakt. Hiervoor hebben 
we een offerte aangevraagd bij ’t Faan, 
dezelfde leverancier als de speelplaats bij 
de Notarisappel. Verder hebben we subsidie 
aangevraagd en een crowdfundingsactie 
gehouden in de directe omgeving. Met een 
bijdrage van de wijkcommissie is het gelukt! 
Het is uitgebreid met een hindernisbaan, een 
glijbaan en doeltjes. We hopen dat de kinderen 
er veel plezier van hebben!

Meer initiatieven zijn welkom!
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De gemeente zorgt ervoor dat iedereen 
gebruik kan maken van het riool. U 
betaalt rioolheffing om daarvan gebruik 
te kunnen maken. Als gebruiker van het 
riool moet u het riool zo gebruiken dat 
het niet verstopt raakt. Het riool is alleen 
geschikt voor (regen)water, ontlasting, 
toiletpapier en alles wat door een zeefje 
kan. Gooi dus geen vochtige doekjes, 
schoonmaakdoekjes, medicijnen, (frituur)
vet of olie in het toilet. Dan raakt het snel 
verstopt.

Gemeente lost rioolverstopping op 
gemeentelijk terrein gratis op
Heeft u overlast door water of stank of 
hoort u borrelende geluiden? Dan heeft u 
misschien een rioolprobleem. Verstoppingen 
op gemeentelijk terrein los de gemeente gratis 
voor u op. Verstoppingen op eigen terrein 
moet u zelf oplossen. Of uw verstopping op 
gemeentelijk of op eigen terrein zit, ziet u aan 
het ontstoppingsstuk. Die zit meestal op de 
grens van uw grond naar gemeentelijke grond. 

Ontstoppingsstuk vol water?
> verstopping op gemeentelijk terrein

Ontstoppingsstuk leeg?
> verstopping op eigen terrein

Bel de gemeente!
De gemeente weet van veel huizen waar het 
ontstoppingsstuk zit. Een rioolverstopping meld 
je bij de gemeente. Wij zijn 24 uur per dag en 
in het weekend bereikbaar voor vragen en 
meldingen over rioolverstoppingen. Je kunt 
ons bellen op 0598 – 37 37 37. 

Gemeente vergoedt geen kosten riool- 
of ontstoppingsbedrijven
Neem niet meteen contact op met een riool- 
of ontstoppingsbedrijf. Kijk eerst waar de 
verstopping zit. De gemeente vergoedt nooit 
kosten voor het opgraven, schoonmaken, 
ontstoppen, repareren van het riool of 
camera-inspecties. Ook niet als blijkt dat de 
verstopping op gemeentelijk terrein zat. 

Als de verstopping op gemeentelijke grond zit 
en u kosten heeft gemaakt voor het opgraven 
van het ontstoppingsstuk, vergoedt de 
gemeente deze kosten tot € 100,-. Als blijkt dat 
de verstopping komt door verkeerd gebruik van 
het riool door de bewoner worden deze kosten 
niet vergoed.

U I T B R E I D I N G 
S P E E L P L A A T S
D E  P O L D E R

R I O O L  V E R S T O P T ? 
B E L  D E  G E M E E N T E !

Kijk voor meer informatie op: 
https://www.midden-groningen.nl/rioolverstopping

Voor de bestrijding van het onkruid op 
de verharding in de wijken heeft de 
Gemeente een raamcontract met een 
aannemer. De aannemer schouwt de 
wijk op de hoeveelheid onkruid en als 
het niet meer aan het beeld voldoet 
voeren ze een bestrijding uit. Dit kan 
door middel van vegen, borstelen en/
of branden. 
Het beeld waar mee gewerkt wordt is 
het beeldbestek van de CROW. Deze 
methode kent een aantal tredes nl. 
A+, A, B, C en D niveau. De raad heeft 
besloten dat de gehele gemeente 
onderhouden wordt op B niveau. 
Deze keus is gemaakt op basis van 
voldoende kwaliteit van de buitenruimte 
tegen een acceptabele prijs.
Als je vindt dat het niet op beeld 
onderhouden wordt dan kan je een 
Fixi melding van maken via de app. 
Als je niet beschikt over de app dan 
kan je altijd contact opnemen met de 
gemeente via het centrale nummer. 

O N K R U I D  O P 
V E R H A R D I N G
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www.vossenstreek.nl

… de pomp bij Vos en Bos enige tijd stuk was? We hebben hem laten repareren, maar 
helaas is hij weer kapot. We zijn aan het kijken of we hem weer kunnen repareren

… er een spiegel is opgehangen bij de kruising Spoordijk – Mantelappel? Door de hoge 
heggen is de kruising helaas wat onoverzichtelijk. Daar hebben we een oplossing 
voor gevonden: op ons verzoek is er een spiegel geplaatst waardoor aankomend 
verkeer gezien kan worden. 

… wij nestkastjes in de wijk hebben opgehangen?

… er druk gebouwd wordt in de Vosholen

… asbakken uit de prullenbakken verwijderd zijn bij de speeltuinen? In de wijk hebben 
wij bordjes opgehangen van de rookvrije generatie. Deze zijn te vinden bij de 
speeltuinen. 
Op deze plekken zijn nu ook de asbakken uit de prullenbakken verwijderd; een asbak 
heeft immers geen plek in een rookvrije ruimte. We hopen van harte dat iedereen 
deze plekken rookvrij houdt zodat de kinderen ongestoord kunnen spelen

… de krokodil aan de Wildervanck nog steeds niet gerepareerd is? Nu blijkt dat de 
romp ook verrot is, dus zal deze vervangen moeten worden. We hebben gehoord dat 
kinderen graag een schommel willen. Zijn er nog meer suggesties? Graag vermelden 
via info@vossenstreek.nl

… dat we op 12 juni weer een buitenspeeldag organiseren?

19

… foto’s van de wijk welkom zijn? Voor onze website, maar ook voor 
dit krantje, maken we graag gebruik van foto’s gemaakt door 
bewoners. Heb je een mooi kiekje? Stuur hem dan op naar info@
vossenstreek.nl.

… de speelplaats aan de Polder uitgebreid is?

… er twee mannen zijn die regelmatig afval opruimen in onze wijk? 
Helaas wordt er nog steeds veel afval zomaar weggegooid in de 
natuur. Gelukkig zijn er twee vrijwilligers  
die de wijk netjes proberen te houden! Bedankt mannen!

… er boomstammen om het strandje zijn gelegd waar je lekker op kunt zitten 
en lopen?

... het bijhouden van de heggen aan de voorzijde van uw woning de 
verkeersveiligheid enorm vergroot. Heggen mogen aan de voorzijde 
van de woning niet hoger dan 1 meter zijn. We zien dat er veel heggen/
hagen zijn die hoger zijn, waardoor het zicht in bochten vaak slecht is, 
met name voor kleine kinderen.

… Vos en Bos opgeknapt wordt door Els Zorg aan Huis via Boswijk?  
Wij hebben zelf helaas niet genoeg vrijwilligers om dit op te knappen en we 
hebben er ook de middelen niet voor.

… de wijk inmiddels twee openbare laadpalen voor elektrische auto’s heeft?  
Ze zijn te vinden aan het einde van de Notarisappel.

W I S T  J E  D A T . . .
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